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Résumé : Deftly weaving from one end of life to another - from ageing
parents to newborn babies, from a young girl's coming-of-age to an old
woman's unexpected delivery of a strange new second youth, from

Mot . Supnalynelgnt mystery and wonder at a life at its close or at a future waiting to unfold,
fesicn Nicole Krauss's stories illuminate the moments in the lives of women in
To Be a Man which the forces of sex, power and violence collide. Beautiful, taut and

dark, spinning across the world, from Switzerland, Japan and New
Nicole Krauss York to Tel Aviv, Los Angeles and South America, To Be a Man
fearlessly delves into questions of masculinity and violence, regret and
regeneration, control and desire. lls vivent en Suisse, au Japon, a New
York, Los Angeles ou Tel-Aviv. Ce sont des hommes et des femmes
de tous ages qu'a priori rien ne rapproche. Et pourtant... Saisis a un
moment décisif de leur parcours, les personnages d'Etre un homme
sont poussés a questionner le sens profond de leur existence. Pour
certains, il s'agit de leur judéité. Pour d'autres, des liens familiaux,
amoureux ou amicaux qui les unissent. Une aura de mystere les
entoure, comme si une présence invisible les accompagnait. Dans ce
recueil de nouvelles congu avec I'ampleur d'un roman, Nicole Krauss
fait mouche par la justesse et la poésie de son écriture. Elle tient une
place a part dans le paysage littéraire américain et le prouve une fois
de plus. Magistralement.
Lien : https://www.abrakadabra.eu/images-
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